
Andelsboligforeningen Kirkendruphaven
Referat af bestyrelsesmøde: 08-12-2021

Til stede:  Tina (9), Kasper (23), Inge (6), Louise (35) og John (27)
Afbud: Ingen

Protokol:
• Underskrives næste gang. 

Regnskab:
• Regnskabet ser fint ud. 

Løbende opgaver:  
• Intet. 

Korrespondance:
• Intet. 

Eventuelt: 
• Gartneren har været og fælde/flise træer imellem Kirkendruphaven og Vejgården.
• Alt affald fra havedagen er blevet hentet. Det kostede 4.366,71 kr. at få det fjernet.
• Æbleskiver & Glögg blev desværre ikke til noget i år. - Vi tror det blandt andet skyldes de seneste corona 

udmeldinger.
• Bestyrelsen er ved at gøre klar til at aflevere års regnskab til vores revisor.
• Vi har valgt at beholde vores nuværende gartner til sæson 2022. 

Næste møde:
• Næste møde bliver d. 12.01.2022 kl. 19.30 hos Inge (6).

Med venlig hilsen
Bestyrelsen
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